
  

 

 

 

 

MAAELUKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

 

 

Jõhvis, 13. mail 2025, nr 1-5.8/39 

 

Koosoleku algus kell 17.00 

                    lõpp kell 17.50 

 

 

Koosolekut juhatas maaelukomisjoni esimees Priit Kama, protokollis teabehaldur Elo Klaasmägi. 

 

Osa võtsid: komisjoni liikmed, volikogu esimees Vallo Reimaa ning vallavalitsusest finantsjuht 

Küllike Olup ja majandusspetsialist Aivo Tamm (registreerimisleht lisatud). 

 

 

Päevakorras: 

1. Volikogu 29.05.2025 istungile esitatud ning maaelukomisjonile suunatud eelnõude läbivaatamine: 

1.1. Jõhvi valla 2025. aasta esimese lisaeelarve vastuvõtmine; 

1.2. Alutaguse Vallavolikogu 27.03.2025 otsusega nr 233 „Haldusüksuste piiride muutmise 

algatamine ja ettepaneku tegemine Jõhvi vallavolikogule“ nõustumine. 

2. Jooksvad küsimused.  

 

1. Volikogu 29.05.2025 istungile esitatud ning maaelukomisjonile suunatud eelnõude läbivaatamine. 

1.1. Jõhvi valla 2025. aasta esimese lisaeelarve vastuvõtmine. 

Eelnõud tutvustas seletuskirja põhjal finantsjuht Küllike Olup.  

Komisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks ning nõustusid selle esitamisega volikogu 29.05.2025 

istungile menetlemiseks. 

 

Koosolekult lahkus Küllike Olup.  

 

1.2. Alutaguse Vallavolikogu 27.03.2025 otsusega nr 233 „Haldusüksuste piiride muutmise 

algatamine ja ettepaneku tegemine Jõhvi vallavolikogule“ nõustumine. 

Eelnõud tutvustas abivallavanem Ilmar Aun (asendiplaan kuvati ekraanile).  

Toimus arutelu maa-alal paiknevate kinnistute ja teehoolduse teemadel. 

Komisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks ning nõustusid selle esitamisega volikogu 29.05.2025 

istungile menetlemiseks. 

 

2. Jooksvad küsimused.  

2.1. Maaelukomisjoni esimees Priit Kama tegi ülevaate Kose külaelanike pöördumisest seoses valla 

territooriumil asuva ja hooldamist vajava õunaaiaga.  

Toimus arutelu kogukonna rollist külakeskuse kujundamise ja küla korrashoidu panustamise teemal.  

Komisjoni liikmed olid arvamusel, et teema ei vaja kohest reageerimist, sest puudub ühtne arusaam 

külakeskusest. Kogukond võiks omavahel soovitu osas kokku leppida ja anda sisendid edasisteks 

tegevusteks.  

 

2.2. Külade sporditaristute renoveerimise teema. 

Maaelukomisjoni esimees Priit Kama tegi ülevaate kultuuri- ja spordinõuniku Avo Sambla kirjalikust 
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vastustest külade sporditaristute renoveerimise teemal. 

Priit Kama: oled suhelnud külaseltside esindajatega ning kas on selgunud millises mahus 

spordiinventari plaanitakse uuendada?  

Avo Sambla vastas, et külaseltsidega on ühendust võetud, nende vajadused on kaardistatud, tekitatud 

nimekiri ning vastavalt sellele on tehtud hinnapäringuid. 

Priit Kama: kas külaseltside liikmed saaksid ise osaleda ettevalmistustöödes või panustada muul viisil, 

et protsess edeneks tõhusamalt ja kogukonna kaasatus oleks suurem?  

Avo Sambla selgitas, et kogukonna kaasatuse võtmes ongi sisendit küsitud just külaseltsidelt. Lisaks 

on Kose Külaselts näidanud huvi ülesse osades töödes kaasa löömiseks (nt lauatennise laua aluse 

valmistamine). Samuti tehakse, peale tööde mahtude ja hindade teada saamist, ettepanek Kahula 

Külaseltsile võrkpalliväljaku korrastamiseks. 

Kultuuri- ja spordinõunik andis teada ka, et info laekumisel pannakse paika edasised tegevused, sest 

15 000 eurot spordiplatside korrastamiseks/renoveerimiseks on arvestatud Edise, Jõhvi küla, Kahula 

ja Kose küladele ühiselt.  

Toimus vastavasisuline arutelu.  

 

2.3. Maaelukomisjoni esimees andis ülevaate Kotinuka küla, Tervise aiandusühistu elanike saadetud 

pöördumisest, toimus arutelu allolevatel teemadel:  

• Tervise tänava valgustus – Aivo Tamm: liitumispunkti asukoht on võrguettevõttega 

kooskõlastatud, leping sõlmimisel ja plaanis on paigaldada kaks valgustit; 

• aiandusühistu sisetee ja piirkonda viiv juurdepääsutee vajab remonti – Aivo Tamm: sisetee 

kaetakse freespuruga, juurdepääsutee auguremonttööd on planeeritud kahe kuu jooksul; 

• aiandusühistu elanikud soovivad territooriumil asuva tuletõrje veevõtukoha puhastada ja paluvad 

abi tööde korraldamisel või tehnikaga toetamisel -  Aivo Tamm: anname meeleldi loa veevõtukoha 

puhastamiseks, kuid vallavalitsusel puudub korrastamiseks oma tehnika. Abivallavanem Ilmar 

Aun lisas, et kogukond peaks tiigi ümbruse ise ära puhastama, vald saaks aidata tiigi 

puhastamisega;  

• aiandusühistu elanikud on valmis oma jõududega piirkonna metsa- ja teeäärt prügist puhastama 

ja paluvad abi prügi äraveo ja utiliseerimise osas – majandusspetsialist soovitas antud teemal 

vallavalitsuse ametnikega ühendust võtta, et prügi äraveost rääkida ja edasised tegevused kokku 

leppida.   

Lisaks andis maaelukomisjoni esimees teada, et Kotinuka külas, Kotinuka tee 19 krundil on 

isetekkeline prügimägi ning külaelanikel puudub kontakt krundi omanikega – majandusspetsialist 

andis teada, et vallavalitsus on kursis ning järelevalveinspektor tegeleb antud küsimusega.  

Toimus arutelu aiandusühistute ümbruste prügistamise teemal.  

 

2.4. Majandusspetsialist Aivo Tamm andis ülevaate 4. aprillil 2025 külateede ülevaatuse käigus 

fikseeritud ja koosoleku toimumise ajaks tehtud töödest ning vastas komisjoni liikmete teehoolduse 

teemalistele küsimustele. Majandusspetsialist selgitas, et juunikuust algavad auguremonttööd ning 

alustatakse Tartu mnt asfaltkatte freesimisega, peale mida alustatakse ka tänavate ja teede katmist 

freespuruga. 

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks.  

 

Koosoleku juhataja Priit Kama andis teada, et järgmine komisjoni koosolek toimub 10.06.2025.   

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

 

Priit Kama 

Koosoleku juhataja 


